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Vragen van de leden Ypma en Rebel (beiden PvdA) aan de staatssecretaris 
van Volksgezondheid, Welzijn en Sport over het bericht dat ziekenhuizen blind 
zijn voor geweld tegen kinderen (ingezonden 26 september 2013). 

Vraag 1
Heeft u kennisgenomen van het bericht dat ziekenhuizen blind zijn voor 
geweld tegen kinderen?1 

Vraag 2
Is het waar dat veel gevallen van kindermishandeling in ziekenhuizen nog 
steeds niet gesignaleerd worden? Zo ja, hoe verklaart u het feit dat ziekenhui-
zen geweld tegen kinderen onvoldoende melden? Zo nee, waar blijkt dat uit? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het onverteerbaar is dat ziekenhuizen jaarlijks 
duizenden gevallen van kindermishandeling over het hoofd zien, ondanks de 
inspanningen van de afgelopen jaren om professionals, die grote moeite 
hebben met het melden van kindermishandeling, vaker te laten ingrijpen bij 
signalen van kindermishandeling? Zo ja, welke maatregelen gaat u treffen om 
professionals bewust te maken van de belangrijke rol die zij kunnen vervullen 
bij het opsporen van geweld in en rondom de omgeving van een kind? Zo 
nee, waarom niet? 

Vraag 4
Hoe staat het met de landelijke invoering van de verplichte kindcheck voor 
alle spoedeisende hulpafdelingen in ziekenhuizen, bij ambulancediensten en 
huisartsenposten? Is de motie Van der Burg/Hilkens reeds uitgevoerd?2 Zo ja, 
op welke wijze?

1 «Ziekenhuis blind voor geweld tegen kind», http://www.ad.nl/ad/nl/4560/Gezond/article/detail/
3514989/2013/09/24/Ziekenhuis-blind-voor-geweld-tegen-kind.dhtml, 24 september 2013.

2 Kamerstuk 33 062, nr. 15.
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